

## McGraw Hill courses

ACC300	BE302	ECO341	GR118E	M131	MT129
ACC302	BE322	ED632	GT101	M132	MT131
ACC655	BUS101	EL117	GTE101	M180	SYS210
B340	BUS102	FIN340	HRM205	M251	SYS280
B861	BUS110	FIN342	HRM206	M275	SYS380
BB849	BUS115	GB102	HRM210	MKT331	TM103
BB851	BUS310	GB102 Arabic	HRM320	MKT332	TM105
BDE850	ECO101	GR101E	HRM330	MS101	TM391
BE210	ECO102	GR111	M105	MS102	TU170
BE211	ECO340	GR118	M129	MT101	

Some of Frequently asked questions about McGraw Hill eBooks:

1.Can students download the eBook and view without internet connection?

**Yes, this can be done by downloading the Read Anywhere Application and inputting their credentials. They can access the eBook offline.**

2.Can students print the eBook?

**Students cannot print the eBook due to copyright issues**

3.Can students save the eBook on their tablets or computers?

بعض الأسئلة المتداولة حول الكتب الإلكترونية لدار النشر McGraw Hill:

1. هل يمكن للطالب تحميل الكتاب الإلكتروني وعرضه دون اتصال بالإنترنت؟

نعم ، يمكن القيام بذلك عن طريق تحميل تطبيق Read Anywhere وإدخال بيانات الاعتماد الخاصة بهم. ويمكن للطالب الوصول إلى الكتاب الإلكتروني من دون الاتصال بالإنترنت.

2- هل يمكن للطالب طباعة الكتاب الإلكتروني؟

لا يمكن للطالب طباعة الكتاب الإلكتروني وذلك لحفظ حقوق النشر.

3. هل يمكن للطالب حفظ الكتاب الإلكتروني على الأجهزة اللوحية أو أجهزة الكمبيوتر

الخاصة بهم؟

**This can be done via the Read Anywhere Application**

4. Is it possible for students to access their eBooks later after their semester ends?

**Yes, it is. AOU and MH work on an all inclusive basis partnership. This means, they can access all eBooks until they are affiliated with the university and beyond.**

يمكن القيام بذلك عبر تطبيق Read Anywhere

4- هل يمكن للطلاب الوصول إلى كتبهم الإلكترونية في وقت لاحق بعد انتهاء الفصل الدراسي؟

نعم يمكن كذلك. تعمل AOU و MH على أساس شراكة شاملة. هذا يعني أنه يمكنهم الوصول إلى جميع الكتب الإلكترونية أثناء انتسابهم إلى الجامعة وبعد تخرجهم كذلك.